
Referat af vejmøde 2008

Der var kun mødt 3 parceller op, hvilket må siges at være sløjt.

1. Beretning:

Det var et stille og roligt år uden de store beslutninger. Det eneste vi havde
afstemning om var snerydning. Det blev et flertal for ikke at benytte sig af
tilbuddet fra Industriservice i Stærkende. Afdeling 3 entrerer med dette firma. Et
fordyrende led var bl.a. rydning på SF stenene foran rækkehusene.

Det er i mellemtiden konstateret, at vi slet ikke må rydde der, da det er privat
grund altså hører med til rækkehusene. Det var godt vi ikke begyndte at rydde der
med rendegraver mv., da det nok ville have ødelagt SF stenene og det skulle
ejerne af rækkehusene så selv betale, da området ikke hører under vejafdelingen.
Man kunne selvfølgelig håbe på ens forsikring – men nok meget godt vi ikke fik
en aftale på plads med de forudsætninger.

2. Regnskab mv.

Regnskabet var ikke klart, men er senere afleveret af Lisbeth. Kunne derfor ikke
blive godkendt på mødet. Lisbeth genvalgt som kasserer. Kontingent uændret 500
kr. årligt.

3. Johnny genvalgt som formand.

4. Da Søren i nr. 6 er flyttet blev Jørn i nr. 24 valgt som suppleant.

5. Susanne genvalgt som revisor.

6. Vejfesten bliver den 16. august 2007 – vi fik ikke besluttet hvad der skulle ske
med hensyn til mad, da vi kun var 3 – det må vi tage op senere, men hvis nogen
har forslag så hører jeg gerne herom eller om dagen er helt ved siden af.

7.  Eventuelt. Her blev det forslået, at holde vejmøde sammen med vejfesten i håb om
at flere så deltog. Det kan vi snakke om til vejfesten.

God sommer alle sammen og velkommen til de nye beboere i nr. 6.

Ref. Johnny i nr. 8


